
 

Besluitenlijst Commissie Burger & Bestuur Voorschoten 
Datum 15-07-2020 

Tijd 19:30 - 21:30 

Locatie Online 

Voorzitter Dhr. mr.drs. C. Bremmer 

Toelichting Dit is een extra vergadering van de commissie B&B, met slechts één onderwerp 

op de agenda. Inspreken is niet mogelijk in deze vergadering. Wegens de 

maatregelen voor het bestrijden van het Coronavirus vindt deze vergadering 

online plaats. Er vindt dus geen vergadering in de raadszaal plaats die u kunt 

bijwonen. Wel kunt u deze vergadering hier live volgen. Kopieer de volgende link 

in uw webbrowser: https://youtu.be/Ylx-A2GcwwI  U kunt de vergadering ook op 

een later moment terugkijken. 
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Opening en vaststelling agenda 

Dit betreft een extra commissievergadering. De agenda bevat daarom alleen het 

bespreekpunt waarvoor deze vergadering is belegd. 

 

Besluit 

Aanwezig zijn: Albert Deuzeman, Sjoerd van den Dool, Hans van der Elst, Ad de 

Graaf, Paul 't Lam, Peter Paul Lippinkhof, Erik Maassen, Katrien van Meenen, Hugo 

Nordkamp, Mark van Oostrum, Glenn Zeelt, Rene Zoetemelk. Afwezig zijn: Esmee 

van Herk, Marleen Persoon, Adriaan Andringa. 
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Raadpleegbrief Haalbaarheid Multifunctionele Accommodatie 

Met de Raadpleegbrief Haalbaarheid Multifunctionele Accommodatie raadpleegt het 

college de raad, vooruitlopend op te nemen besluiten over het accommodatiebeleid. 

Met de brief met bijlagen geeft het college invulling aan besluit 1a van het 

Raadsvoorstel Ontwikkelstrategie Accommodaties (raad 14 mei 2020): “Het college 

te verzoeken om zo mogelijk voor 1 juli een bandbreedte met keuzemogelijkheden 

op te stellen voor het accommoderen van maatschappelijke activiteiten (wat wil je, 

wat is mogelijk, waar voel je je verantwoordelijk voor), met name ten behoeve van 

het cultuurveld en op basis van de Maatschappelijk Agenda. Het college bereidt de 

bandbreedte voor in overleg met betrokkenen.” 

Na een korte ambtelijke presentatie en ruimte voor technische vragen volgt de 

inhoudelijke beraadslaging over de drie vragen in de brief: 1. Heeft u voldoende 

informatie om straks, na de uitwerking te kunnen beslissen? 2. Zijn de goede 

varianten opgenomen in de notitie voor de verdere uitwerking? 3. Zijn er 

inhoudelijke of procedurele wensen of aandachtspunten die u aan het college wil 

meegeven? 

 

Besluit 

De commissie reageert op de raadpleegbrief met bijgevoegde notities langs de lijnen 

van de drie vragen in deze brief 

 

Ad 1: Heeft de raad voldoende informatie om op later moment een besluit te kunnen 

nemen? 

- Opbrengsten en alternatieve kostendragers moeten expliciet worden toegevoegd. 

Enerzijds gaat het om opbrengsten door verkoop van vastgoed, mogelijkheden voor 

nieuwe functies als woningbouw en het uitsparen van beheerlasten. Anderzijds is 

een verbreding van de gebruiksfunctie van belang, met de bibliotheek als motorblok 

overdag en bijvoorbeeld horeca en/of film in de avond. 

 

Ad 2: Zijn de goede varianten opgenomen voor verdere uitwerking? 

- Er wordt gevraagd om een 0-variant als referentie voor de andere varianten. Het 



 

college zal deze variant toevoegen. 

 

Ad 3: Zijn er inhoudelijke of procedurele wensen of aandachtspunten om mee te 

geven aan college? 

- De raad wil nauw betrokken blijven bij het proces, liefst via een sessie in 

september. 

- Over de planning: op korte termijn moet duidelijkheid komen voor verenigingen 

die uit hun gebouw moeten wegens verkoop. Het totale proces moet zorgvuldig 

verlopen en vraagt in zijn totaliteit veel tijd om te laten slagen. 

- Breed multifunctioneel gebruik is van belang, ook met het oog op kostendragers; 

zie ook bij vraag 1. Kijk nog één keer welke functies (mogelijke gebruikers) een plek 

kunnen krijgen en welke niet. 

- Een baliefunctie van de gemeente is wenselijk, maar het geheel van het 

gemeentehuis overhevelen wordt ingeschat als te verstrekkend om uit te werken. 

Ook de MFA ontwikkelen op de locatie van het huidige gemeentehuis wordt niet 

wenselijk geacht. 

- Er moet met de eigenaar van de Kruispuntkerk overlegd worden over de 

mogelijkheden. 

- Er moet aandacht zijn voor de kosten van toekomstige gebruikers. Zijn de lasten 

voor de maatschappelijke functies te dragen. 

- De raad wil in het najaar keuzes voorgelegd krijgen en niet slechts één uitgewerkte 

variant. 

- Bij de uitgewerkte varianten moet een duidelijke financiële onderbouwing zitten. 
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Sluiting 

 

Besluit 

Ca. 21.20 uur. 

 

 


